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GENERALFORSAMLmGSREFERAT
Ekstraordinær generalforsamling

År 2022,̂  onsdag d. 17. august kl. 18:00 afholdtes ekstraordinær generalforsamling i Eierfor-
eningen Højagerbo.

Mødt / repræsenteret var fialgende medlemmer:

Nr. 2, st. th.
Nr. 4, st. tv.
Nr. 4, l. tv.
Nr. 4, 2. tv.
Nr. 4, 2. th.
Nr. 6, 2. tv.
Nr. 6, 2. th.
Nr. 8, st. th.
Nr. 10, l. tv.
Nr. 10, 2. tv.
Nr. l2, l. th.
Nr. 12, 2. tv.

Susanne Rosenfeldt

Finn Baggesen
Pia Kløve Jensen
Ken Wisler-Poiilsen
Palle Andersen
Andreas Trier Larsen
Jonas Schmidt Trane
Lui Paldrup
Thomas Reinholdt
Dennis Bakmand

Flemming Svend Petersen
Camilla Hessner Nelin

Fra administrationen var advokat Ulrik Møller mødt.

Dagsorden i henhold til indkaldelse:

l. Valg af dirigent og referent.

2. Renovation af lodrette vandrør. Projektering afJPM ingeniører og udførelse afFrede-
nkssund WS og Badeværelser ApS (Jacob'som lavede faldstainmer)7Muiig~eg^ibeta-
ling.

3. Ejendomsadministration og daglig vedligehold samles hos en leverandør.

4. Valg af ny fonnand for 2 år - Pia Kløve Jensen er udtrådt.

5. Valg af nyt bestyrelsesmedlem for 2 år - Thomas Reinholdt ønsker at udtræde.

Bymidten 36 D, 3500 Værløse Tlf. 44 48 11 00

Danske Bank: 3543 3169079013



-2-

6. Valg af nyt bestyrelsesmedlem for 2 år - Ken Wisler-Poulsen ønsker at udtræde.

Thomas Reinholdt bød de fremmødte velkomne og foreslog advokat Ulrik Møller, som diri-
gent.

Ad. pkt. l - Valg af dirigent og referent:
Advokat Ulrik Møller blev valgt som dirigent og påtog sig tillige rollen at være referent, idet
ingen andre meldte sig og konstaterede, at indkaldelsen var varslet rettidigt og ingen gjorde
indsigelser heroverfor.

Ad. pkt. 2 - Renovation af lodrette vandrør:
Ken Wisler-Poulsen fik ordet og orienterede om, at der i år havde været 4 vandskader - i føl-
gende lejligheder: nr. 8, st. th., 12, l. th., 12, st. tv. og muligvis 6, st. th. - denne lejlighed er
under observation. Hemdover har der været problemer i nr. 10, 2. th.

Nogle af vandskaderne er anmeldt til forsikringen og andre er ikke for nærværende anmeldt.

Ken og bestyrelsen i øvrigt kunne oplyse, at samtlige vandrør i ejendommen bør skiftes, idet
der tilsyneladende er et generelt problem hermed.

Det bemærkes, at der er tale om de lodrette vandrør og bestyrelsen foreslår, at Ingeniørfirmaet
JPM Ingeniører forestår en projektering, og at arbejdet udføres af Frederikssund'WS og Ba-
deværelser ApS, som ejerforeningen tidligere med stor tilfredshed har benyttet, og som kender
til ejendommen.

Ken har telefonisk fået oplyst - men der er ikke tale om et egentUgt tUbud - at prisen for ud-
skiftning af de lodrette rør vil koste omkring 1,3 millioner kroner.

Ken redegjorde for, at et alternativt til den metode kunne være, at arbejdet kom i udbud, hvilket
vil medføre en eksfa-audgift for ejerforeningen på kr. 90.000 - 120. 000.

Punktet blev livligt debatteret, og der var tilkendegivelser for og imod. Nogle mente, at et ud-
bud ville være det rigtige. Forslaget blev sat til afstemning, og 9 af de tilstedeværende stemte
for, at ejerforeningen skal gå videre med en projektering afJPM Ingeniører og evt. lade Frede-
rikssund VVS og Badeværelser ApS udføre arbejdet. 3 stemte for at modelen med udbud skulle
finde anvendelse.

Det blev bemærket, at ejerforeningen alene betaler for de lodrette rør, og at arbejdet vil medfø-
re, at den enkelte ejerlejlighedsejer selv skal stå for arbejdet inde i de enkelte ejerlejligheder -
bl. a. fjernelse og evt. genopsætning af køkkener.
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?^Sdsea arbej?f vid<^re m^ forala8et og kommer med et konkret forslag enten på en eks-
S?r??!e^SCTaIfo^amliag ellerPå den ordiiuer generalforsamling i 2023 irikl. nogle egendig
tilbud og forslag om furønciering. Der vil givet vis blive tale om egCTbetdmg.

Ad. pkt. 3 - Ejendomsadministration og dagUg vedUgehoId samles hos l leverandør;
Bertyrelsen har overvget at få flemet nogle opgaver fra bestyreisai og arbejdCTdCTfor på at
skifteadmimstratw> således at den fremaAett^ administration kan var^age både bætyreises-
opgaver samt ejendomsservice. Det bemærkes, at dette blot er meddelt til onentering til ejerne.
Ad. pkfc 4 - Valg af nyt formand for 2 år:
ST-l?,eddelt ̂  forma?d. pia Kløve Jensea udtrådt af bestyrelsen. Dirigenten efterlyste kandi-
dater til en ny fonnand. Ingrø meldte sig, hvorfor Thomas Rdnholdt påtog sig, efter oimtæn-
di^edwae, hvervet som ny foimand. men han bemærkede, at han er ved at s^Ige'sinqeriej-
lighed. Thomas blev enstemmigt valgt som ny fonnand for 2 år.

Ad. pkt. 5 - Valg af nyt bestyrelsesmedlem for 2 år:
Nyt bestyrelsesmedlem Jonas Schmidt Trane, nr. 6, 2. th. blev enstemmigt valg med applaus
for ai periode på 2 år.

Ad. pkt. 6 - Valg af nyt bcslyrelsesmedkm for l år:
Diiigaiten bemærkede, at der alene skal ske valg for l år, og Ken Wisler-Poulsen blev een-
valgt for en l årig penode med applaus.

Da der herefta- fldce forelå yderUgere til behandling nedlagde advokat Ulrik Møller sit hverv
som dirigent kl. 19:10.

Dato, l8/g
Som dirigent:

-VL Dato, .=zci/&-^.o
Som and:

Ulrik Møller omasMaylan e' o t


